



致：華亞證券有限公司（「華亞證券」）（證監會中央編號：ARK249）

香港上環德輔道中199號無限極廣場21樓2101室

To：QMIS Securities Limited（“QMIS Securities”）（SFC CE Number：ARK249）

Unit 2101, 21/F, Infinitus Plaza, 199 Des Vaux Road Central, Sheung Wan, Hong Kong

證券交易帳戶資料 Details of Securities Trading Account

帳戶號碼：

Account Number：_____

客戶名稱：

Client Name：_____

帳戶類別：

☐ 證券現金帳戶

日間聯絡電話號碼：

Account Type：☐ Cash Securities Account

Daytime Contact Number：(_____)_____

本人 / (吾等) 為以上證券交易帳戶的實益擁有人，現特此附上所需提交的證明文件（副本）並要求華亞證券盡快更改及更新本人 / (吾等) 儲存於華亞證券資料庫中的帳戶資料。

I/(We) are the beneficial owners of the above Securities trading accounts, and hereby attach the **required supporting documents (Copies)** and request QMIS Securities to change and update the account information stored in the QMIS Securities Database as soon as possible.

更新帳戶資料表 New Account Information List

☐ 中文名稱 Chinese Name

☐ 英文名稱 English Name

☐ 身份證 / 護照號碼 Identity Card/Passport Number

☐ 國籍 / 公民身份 Nationality / Citizenship

☐ 住宅電話號碼 Home Phone Number

☐ 辦公室電話號碼 Office Phone Number

☐ 傳真號碼 Facsimile Number

☐ 電郵地址 E-mail Address

☐ 住宅 / 通訊 / 公司地址（不接受郵政信箱）

Residential / Correspondence / Office Address

(PO Box not acceptable)

☐ 指定銀行戶口作支付款項 Designated Bank Account for Payment

☐ 指定銀行 Designated bank

☐ 戶口號碼 Account Number

☐ 戶口持有人/收款人姓名

Name of account holder/payee

更改帳戶簽名樣式 Change the Account Signature Specimen

☐ 帳戶更新簽名樣式

Account Re-New Signature Specimen _____

(**請注意** : 客戶在進行有關申請時必須一併提交附有客戶更新簽名樣式的 1) 身份證 / 護照 (副本) 及 2) 住址證明 (最近 3 個月內)。)

(**Remarks** : The Client is required to submit **1) ID Card / Passport (Copy)** and **2) Proof of Resident Address (Within Latest 3 Months)** along with the Client's Re-New Signature Specimen.)

更改公司蓋章或樣式 Change the Company's Chop or Seal

☐ 公司帳戶更新蓋章/樣式

Corporate Account's Re-New Chop or Seal _____

(**請注意** : 客戶在進行有關申請時必須一併提交附有客戶更新蓋章 / 樣式的 1) 「公司更改名稱證書」 (副本) 或 / 及 2) 「商業登記證」 (最新及副本)。)

(**Remarks** : The Client is required to submit **1) Certificate of Change of Name (Copy)** or/and **2) Business Registration Certificate (Latest & Copy)** along with the Corporate Client's Re-New Chop or Seal Specimen.)

戶口持有人簽署 Account Holder Signature :

聯名戶口持有人簽署 Joint Account Holder Signature :

日期 Date : _____

日期 Date : _____

公司專用 For Office Use Only

Verified By :

Approved By :

Updated By :

Date :
